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Verslag 

 
Aanwezig: Peter Wijns (ACHL), Johan Permentier (SPBO), Jolien De Cock 
(OEH), Jens Maenhout (HALE), Annelies Van Geyte (ACDL), Hilde Muls (AVT), Owen Malone (VAL) 

en Liese Schroven (VAL - verslag) 
Verontschuldigd: Erwin Scheys (ACKO), Liesl Van Barel (VAL) 

Afwezig: / 

 

1 Veldlopen en indoorcompetitie kangoeroes en benjamins  

Er zijn na de vergadering nog enkele aanpassingen gebeurd die via mail door de 

commissieleden zijn goedgekeurd. 

 

De ingestuurde ideeën door de commissieleden omtrent de indoor- en 

veldloopcompetitie bij kangoeroes en benjamins zijn besproken. De commissie kwam 

tot de volgende conclusie: 

- De indoorwedstrijden moeten aangepast worden aan de nieuwe 

zomercompetitie. In de indoorhallen is de organisatie van het zomerconcept 

mogelijk mits enkele kleine aanpassing. Het vortexwerpen en de 

uithoudingsproef zullen indoor niet plaatsvinden en vervangen worden door 

stoten en aflossing in beide sets. Deze indoorwedstrijden kunnen komend 

winterseizoen al van start gaan. We beschouwen kangoeroes en benjamins 

tegenwoordig als 1 grote groep (weliswaar elk met een eigen invulling). 

Daarom zal er voorgesteld worden om ook voor de kangoeroes een 

indooraanbod in de lijn van het zomerconcept in de indoorhallen te creëren.  

- De optie wordt bekeken om het wedstrijdconcept ook in gewone sporthallen te 

organiseren. Hiervoor zullen in de winter van 2021 testevents georganiseerd 

worden.  

- De veldloopcompetitie zal aangepast worden voor de benjamins in dezelfde lijn 

als de kangoeroes. Dit wilt zeggen dat de benjamins eveneens met voorlopers 

zullen lopen en er geen uitslag wordt opgemaakt. De kangoeroes lopen 500m 

en voor de benjamins staat er een totale afstand van 600m op het programma. 

 

De veldloopcompetitie moet tegen volgend seizoen ook in het paspoort verwerkt 

worden. De deelnemers kunnen na de wedstrijd een sticker ontvangen om in hun 

paspoort te kleven. De mogelijkheid wordt bekeken om hier een beloningssysteem aan 

te koppelen bv. medaille na 3 deelnames… 

2 Reglement rond zooldikte wedstrijdschoenen bij jeugdatleten 

De jeugdcommissie volgt de mastercommissie en is het erover eens dat de 

reglementen omtrent de maximale zooldikte bij jeugd niet van toepassing zijn.  

3 Stand van zaken zomerseizoen KAN – BEN 

Update omtrent de zomercompetitie: 

- Vertragingen bij AMO sport 

De leveranciers hebben vertraging waardoor er nog geen wedstrijdmateriaal 

aan de clubs geleverd is. Dit heeft een invloed op de mogelijke organisatie van 

micromeetings. De situatie wordt opgevolgd.  

- Hoogspringen kangoeroes: halve centimeters 
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In atletiek.nu kunnen geen halve centimeters ingegeven worden. Hierdoor 

zullen de officiële resultaten steeds naar onder worden afgerond.  

- Hoogspringen benjamins: starthoogte 

De benjamins zullen bij de aanmelding hun starthoogte moeten doorgeven. 

Deze aanvangshoogtes worden nadien in de jury app ingevoerd.  

4 Rondvraag 

Johan: Proficiat vanuit de hele beleidscommissie aan Liesl met de geboorte van haar 

zoontje. 

 

5 TO DO 

Liese: verslag commissie competitie omtrent de indoor- en veldloopcompetitie 

Volgende vergadering 

- Evaluatie eerste outdoor wedstrijden 

- Aanpassingen wedstrijdconcept indoorhallen 

6 VOLGENDE VERGADERING 

Volgende vergadering maandag 7 juni BC jeugd.  


